

TABLE OF CONTENTS

目 录

基于 BOF-RH-CC 冶金流程的 22SiMn2 中厚板夹杂物控制研究

Research on Inclusion Control of 22SiMn2 Medium Plate Based on BOF-RH-CC Metallurgical Process

赵国知, 杨治争 167

20#钢节能器进水管腐蚀穿孔的形成原因

Cause of Corrosion Perforation of Water Inlet Pipe of 20# Steel Energy Saver

张娜, 刘建涛, 刘志刚, 齐艳飞 174

ZL104 合金 Sr 变质效果的热分析研究

Thermal Analysis of Sr Modification Effect of ZL104 Alloy

徐小林, 牟宜华, 李孙博, 赵忠兴 181

再生铜制杆生产工艺技术及质量分析

Production Technology and Quality Analysis of Recycled Copper Rod

黄伟萍, 杨钊, 文利伟 188

高炉上密封阀结构优化改造

Structural Optimization of Upper Sealing Valve in Blast Furnace

项宝胜, 马召 194

Q355C 拉伸分层原因分析与控制

Cause Analysis and Control of Q355C Tensile Layering

陈昊, 杨治争, 洪霞, 易勋, 严敏 200

Q890D 钢板边部线状裂纹缺陷分析与控制

Analysis and Control of Edge Linear Crack of Q890D Plate

杨治争, 杜涛, 严敏, 陈昊 207

锌精矿沸腾焙烧炉埋管综合换热系数的计算与分析

The Calculation and Analysis of the Heat Transfer Coefficient of the Cooling Tube in the Fluidized Roasting Furnace

刘卫平, 刘俊达, 肖康, 李成林, 赵晓朝, 刘柳, 周萍 214

70 t 顶底复吹转炉石灰石双渣脱磷工艺实践

Practice of Limestone Double Slag Dephosphorization Process in 70 t Top-Bottom Combined Blowing Converter

薛顺, 赵滨, 潘军 222